
محرومیت  ساله   2 دوران  گذشت  از  بعد  ملی:   آرمان 
شهاب الدین عزیزی خادم، از سوءاستفاده از رای کمیته اخلاق و 
البته حذف بند اساسنامه فدراسیون فوتبال صحبت به میان آمد! 

   یادآوری
25 اردیبهشت سال 1401 با حکم کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال شهاب الدین عزیزی خادم،رئیس پیشین فدراسیون 
فوتبال  به  مربوط  فعالیت های  هرگونه  از  سال   2 فوتبال 
محروم شد. در حکمی که صادر شده آمده که شهاب الدین 
عزیزی خادم ،2 سال از هرگونه فعالیت های فوتبالی محروم شده 
است. در رأی کمیته اخلاق آمده که شهاب الدین عزیزی خادم 
به مدت 2 سال از کلیه فعالیت های فوتبالی، فوتسالی و فوتبال 
ساحلی محروم شده و همچنین 100 میلیون تومان باید به 
عنوان جزای نقدی بپردازد. حالا این محرومیت به پایان رسیده 
و صحبت های مختلفی در خصوص حضور عزیزی خادم در 

فوتبال مطرح شده است. 
   روایت 

اتفاقاتی که برای شهاب الدین عزیزی خادم در فوتبال ایران 
خ داد، یکی از خبرسازترین موارد مدیریتی فدراسیون فوتبال  ر
نوشت:  خبرآنلاین  می شود.  محسوب  اخیر  سال های  در 
عزیزی خادم در انتخابات فدراسیون فوتبال در 10 اسفند 1۳۹۹ 
به عنوان رئیس فدراسیون برگزیده شد. با اینکه در دوره ریاست 
عزیزی خادم، فوتبال ایران سریع ترین صعودش به جام جهانی 
را جشن گرفت اما عمر مدیریت او حتی به یک سال هم نرسید. 
اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 2۸ به همن 1400 
دست به اقدامی بی سابقه زدند؛ آن ها با استفاده از یکی از 
بندهای اساسنامه وقت فدراسیون فوتبال، عزیزی خادم را به 
صورت موقت از ریاست فدراسیون عزل کردند. در آن جلسه 
مقرر شد در مجمع فوق العاده فدراسیون فوتبال 10 خرداد 1401 
درباره رئیس عزل شده تعیین تکلیف شود. 25 اردیبهشت 1401 
چند روز مانده به برگزاری مجمع فوق العاده، یک اتفاق جنجالی 
دیگر رقم خورد و کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال طی حکمی 
عزیزی  خادم را به مدت دو سال از هرگونه فعالیت فوتبالی 
محروم کرد. همین حکم باعث شد تا از حضور عزیزی خادم 
در مجمع 10 خرداد جلوگیری شود و او بدون تعیین تکلیف 
توسط مجمع از فدراسیون کنار گذاشته شود. مهدی تاج هم 
هشتم شهریور به عنوان رئیس جدید از مجمع رای گرفت. 
گذشته عنوان  عزیزی خادم و همکارانش در دو سال ونیم 
کردند که عزل رئیس سابق قانونی نبوده است. آن بندی که 
هیات رئیسه با استناد به آن عزیزی خادم را به صورت موقت 
عزل کرده بود، از اساسنامه حذف شده و به هرترتیب این اقدام 
اعضای هیات رئیسه با انتقاد گروهی از اهالی فوتبال روبه رو شد. 
در آن سو هم در آن مقطع اعضای هیات رئیسه و کمیته اخلاق 
کید داشتند در دوره ریاست عزیزی خادم تخلفاتی صورت  تا
گرفته است. دو سال از حکم کمیته اخلاق درباره عزیزی خادم 
می گذرد و او می تواند برای دوره بعد انتخابات فدراسیون فوتبال 

هم نامزد شود. 

   صحبت دبیرکل در برنامه تلویزیونی 
دبیرکل فدراسیون فوتبال با حضور در برنامه فوتبال برتر 
شبکه سوم سیما به سوالات مجری و بینندگان پاسخ داد. به 
گزارش فوتبالی، یکی از سوالات مورد بحث میان هدایت ممبینی 
و محمد حسین میثاقی این بود که حالا و پس از گذشت زمان 
محکومیت رئیس سابق فدراسیون فوتبال، تکلیف ریاست 
این فدراسیون چگونه است؟ ممبینی در پاسخ گفت: »هم 
بر طبق اساسنامه فدراسیون فوتبال و هم طبق اساسنامه 
فیفا، پس از محکومیت ایشان برای ادامه آن دوره باقی مانده 
آقای عزیزی خادم، باید انتخابات برگزار شود که شد و آقای تاج 
پس از سرپرستی آقای ماجدی باقی مانده آن دوره را ادامه 
می دهند که در اسفند امسال آن زمان تمام خواهد شد که 
این ادامه همان طور که گفته شد از طریق رای مجمع بوده و 
به نظر من این سوال خیلی پیش پا افتاده است.« میثاقی اما 
گر این سوال پیش پا افتاده است  از پاسخ قانع نشد و گفت ا
مگر نباید مجمع برگزار می شد و عزیزی خادم عزل می شد؟ که 
ممبینی گفت: »عزل ایشان از طریق حکم کمیته اخلاق بوده 
است که البته همزمان نیز هیات رئیسه فدراسیون نیز ایشان را 
عزل کرده بودند که این امر نیز در اساسنامه فدراسیون آمده 
بود که هیات رئیسه می توانست ریاست را عزل کند که البته بعدا 
این مصوبه دچار تغییر شد. علاوه بر عزل توسط هیات رئیسه 
همزمان با این اقدام، خود هیات رئیسه گزارشاتی را به کمیته 
اخلاق داد که کمیته اخلاق با تطبیق این امور با قانون، رای به 
برکناری عزیزی خادم داد.« مجری برنامه در ادامه گفت: »همان 
بندی که هیات رئیسه برای عزل استفاده کرد بلافاصله پس از 
این اقدام حذف شد؟« دبیرکل فدراسیون در پاسخ گفت: »به 
دلیل اینکه مرتبا اصلاحاتی در اساسنامه صورت می گیرد که فیفا 

نیز این کار را انجام داده و یکی از این بندها همین مورد بوده 
است که به درخواست اعضای مجمع مورد اصلاح قرار گرفت و 
این هم به آن دلیل بود که بر اساس نظر برخی از اعضای مجمع، 
ممکن بود در کشورهایی مثل ما، برخی از اعضای هیات رئیسه 
به صورت دلبخواهی اقدام به عزل ریاست کنند و این اتفاق 
ممکن است هر چند ماه یک دفعه بیفتد؛ این بند باید اصلاح 
می شد که به عقیده خود من نیز این اصلاح درست بود البته که 
این مورد در اساسنامه برخی از کشورها موجود است و در بعضی 
نیست.« به زبان ساده تر و بر اساس گفته مجری برنامه، هیات 
رئیسه با توجه به یک بند اقدام به عزل عزیزی خادم از ریاست 
فدراسیون فوتبال نمود و بلافاصله پس از این اقدام، بند مورد 

نظر را اصلاح کرد!
   نظر کارشناس حقوقی

صادق رئیسی کیا در مورد پایان محرومیت شهاب عزیزی 
خادم عنوان کرد: عده ای معتقدند که با پایان یافتن محرومیت 
عزیزی خادم او باید به کارش برگردد، اما این از نظر حقوقی 
درست نیست. مجمع فدراسیون فوتبال برای باقی مانده آن 
مدت مسئولیت را به رئیس جدید فدراسیون فوتبال داده 
است. وی افزود: دو گام قانونی برای برکناری عزیزی خادم اتفاق 
نیفتاد. باید به او فرصت داده می شد تا در مجمع از خودش 
کند. دوم در مورد عزل عزیزی خادم باید در مجمع  دفاع 
رای گیری می شد که این اتفاق نیفتاد. دلیل اینکه در مجمع رای 
گیری نشد رای کمیته اخلاق بود که از کمیته اخلاق در این ماجرا 
بهره برداری درست نکردیم و از آن سوءاستفاده شد. رئیسی کیا 
در مورد بهترین تایم حضور یک مدیر در راس کار گفت: حداقل 
کثر بیش از سه  حضور یک مدیر باید 4 سال باشد اما برای حدا

دوره نباید باشد. 
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اصلاح بند اساسنامه بعد از اقدام عجیب هیات رئیسه! 

سوءاستفاده از کمیته اخلاق در عزل عزیزی خادم! 

ردپای  ۴۰۰ سکه رشوه  
در فساد فوتبال  

ایسنا مطلع شده است که مدیران پیشین 
از  یکی  در  تنها  رفسنجان  مس  باشگاه 
پرونده هایی که برای آن ها باز شده است به 
پرداخت 400 عدد سکه طلا به عنوان رشوه 
متهم شده اند. . بر اساس اطلاعاتی که از سوی 
گاه در اختیار ایسنا قرار گرفته است،  یک مقام آ
وقتی تیم مدیریتی باشگاه مس رفسنجان تغییر 
کرد، مدیران جدید متوجه بدهی 220 میلیاردی 
می شوند و در ادامه بعد از بررسی اسناد مالی 
باشگاه مشخص می شود که برای بخش زیادی از 
هزینه هایی که انجام شده هیچ سند مالی وجود 
ندارد. مدیران باشگاه مس اطلاعات کسب شده 
خود را با مدیران بالا دستی در شرکت ملی مس 
در میان می گذارند و این شرکت هم نسبت به 
احقاق حق خود اقدام حقوقی می کند. در ادامه 
کنش های  با ورود نهادهای اطلاعاتی و بررسی ترا
مالی حساب باشگاه مس رفسنجان، مشخص 
می شود ارقام سنگینی از حساب این باشگاه 
به حساب سه صراف واریز شده است. در ادامه 
بعد از احضار این صراف ها، مشخص می شود که 
آن ها این ارقام را در قبال فروش 400 سکه طلا و 

مقادیری دلار و یورو دریافت کرده اند. 

ویژه

علیرضا بیرانوند با حضور 
در یک موسسه خیریه و 
با توجه به وعده ای که به 
کودکان حاضر در آن پیش از 
صدرنشینی تیمش داده بود، 
در کنار آن لحظاتی شیرین 
و خاطره انگیز را پشت سر 

. شت ا گذ

در بازی رئال مقابل بتیس، 
ن گیر  یبا گر میتی  و مصد
کورتوا نشده و سرمربی رئال 
ترجیح داد او را تعویض کند تا 
کوتاهی هم نصیب  فرصت 
گا در آخرین دیدار  کپا آریزابالا
فصل کهکشانی ها در لالیگا 

 . د شو

بارسا توانست در سن مامس 
پوتیاس  الکسیا  گل  دو  با 
آیتانا بونماتی برابر لیون  و 
پیروز شده و برای سومین 
بار فاتح لیگ قهرمانان زنان 
اروپا شود. مسی در استوری 
گرامش نوشت: »تبریک  اینستا

قهرمانان.«

ت
شــ

س نو
عک

        تبریک   خوشحالی تعویض

گفتوگو

محمد برزگر بازیکن سالهای نه چندان دور 
کارشناس فوتبال در خصوص  پرسپولیس و 

گردان اوسمار صحبت کرد.  عملکرد شا
   درباره صعود پرسپولیس به صدر جدول 

چه نظری دارید؟
پرسپولیس منتظر آخرین لغزش استقلال 
برای صدرنشینی بود و این اتفاق در بازی برابر 
خ داد. جای شکی نیست  نساجی مازندران ر
کار بزرگ و تاریخی  که پرسپولیس دست به 
دیگری زد و در دیداری که نیمه اول آن را ۳ بر 
گذار کرده بود، 4 گل در 20 دقیقه به ثمر  صفر وا
رساند و برنده یکی از مهم ترین دیدار های خود 
شد. تعویض های بسیار خوبی که اوسمار کرد 
و امیدواری و انگیزه بالای بازیکنان، منجر به 
پرسپولیس  و  شد  سنگین  شکستی  جبران 
بازنده دیداری نشد که تا مدت ها کری آن را 
رقبا بخوانند. این پیروزی ارزشمند به تاریخ 
پیوست و پرسپولیس به زیباترین شکل، یکی 
از بدترین نیمه های خود را تلافی کرد. انگیزه و 
انرژی مضاعفی به تیم تزریق شد تا برای بازی 
با شمس آذر هم، تمامی اعضای تیم با همه 
وجود بازی کنند. حالا که پرسپولیس با یک 
امتیاز اختلاف نسبت به استقلال در صدر است، 
باید ریکاوری بسیار خوبی صورت گیرد، چون 
فاصله کمی تا بازی روز سه شنبه باقی مانده 
و شمس آذر تیمی است که به دور از هر گونه 
حاشیه ای فوتبال بازی می کند. سخت ترین 
حریف پرسپولیس تا قهرمانی است و یکی از 
زیباترین و پرگل ترین بازی ها را شاهد خواهیم 
بود. پرسپولیس هم ثابت کرده که حرفش را در 
زمین می زند و امیدوارم برابر تیمی که با شرافت 

فوتبال بازی می کند برنده شود. 
ل پس از      کادر فنی و بازیکنان استقلا
دیدار با نساجی اعلام کرده اند نمی گذارند این 

تیم قهرمان لیگ برتر شود!
استقلالی ها واقع بینانه تر نگاه کنند. در رقابت 
با پرسپولیس زورشان نمی چربد. پرسپولیس 
درون زمین نتیجه می گیرد، استقلال در بیرون 
زمین دنبال چه می گردد؟ نیمه اول را استقلال 
با نساجی مساوی بود، پرسپولیس ۳ بر صفر از 
گر نتایج دست  استقلال خوزستان عقب بود. ا
نمی خورد و الان با 2 امتیاز اختلاف در صدر 
جدول بودید، گذاشته بودند قهرمان شوید؟! 
صحبتم با استقلالی هاست: یک گل به نساجی 
می زدید تا وقتی پرسپولیس 4 گل به استقلال 
خوزستان می زند، باز هم صدر جدول باشید و 

داوران را مقصر و متهم نکنید. 

 : گر برز
پرسپولیس منتظر 

لغزش استقلال بود

دبیر: عملکرد مالی فدراسیون کشتی  
بیش از ۴۲۳ میلیارد  تومان بوده است 
کشتی عملکرد  تسنیم: رئیس فدراسیون 
مالی این فدراسیون در سال 1402 را بیش از 
42۳ میلیارد تومان اعلام کرد. به گزارش روابط 
عمومی  مجمع  کشتی،  فدراسیون  عمومی 
سالیانه فدراسیون کشتی از صبح روز یکشنبه 
)6 خردادماه( با حضور  محمدشروین اسبقیان 
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
و اعضای مجمع در محل  ورزش و جوانان 
فدراسیون کشتی در حال برگزاری است. علیرضا 
دبیر رئیس فدراسیون کشتی در این مجمع 
گفت: به لطف خدا عملکرد مالی ما در سال 
1402 بیش از 42۳ میلیارد تومان بوده است 
که بیشترین عملکرد مالی در بین فدراسیون 
ها محسوب می شود و بی سابقه بوده است. 
وی ادامه داد: نسبت به سال 1401 ما 75 درصد 
رشد داشته ایم که این یک دستاورد بزرگ برای 
کشتی کشور محسوب می شود و خدا را از این 
کریم. رئیس فدراسیون کشتی در مورد  بابت شا
گفت: عملکرد  کشتی نیز  عملکرد مالی لیگ 
سازمان لیگ 1۳۳ میلیارد تومان بوده است که 
نسبت به سال های اخیر پیشرفت بسیار زیادی 

داشته است.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: محسن گروسی پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در 
ارزیابی از عملکرد تیم استقلال برابر نساجی اظهار کرد: استقلال 
بازی خوبی را برابر نساجی به نمایش گذاشت و شرایط برای هر دو 
تیم سخت و استرس زا بود، همین امر سبب شد تا بازی با تساوی 
گر در ضربات آخر عملکرد بهتری داشت  به پایان برسد. استقلال ا
شاید این بازی به نفع استقلال به پایان می رسید. البته هنوز هیچ 
چیزی مشخص نیست و دو بازی دیگر تا پایان فصل برای تعیین 
تیم قهرمان باقی مانده است. وی افزود: پرسپولیس بازی سختی 
برابر شمس آذر دارد و استقلال نباید به خاطر اینکه صدر را از دست 
داده ناامید شود. هنوز 6 امتیاز باقی مانده و استقلال باید تا آخرین 
کید کرد: البته  لحظه بجنگد تا قهرمانی را از دست ندهد. گروسی تا
هرچقدر به پایان لیگ نزدیک می شویم بازی ها حساس تر و شرایط 
برای دو تیم استقلال و پرسپولیس که مدعیان قهرمانی هستند، 
سخت تر می شود و لغزش یک تیم می تواند به ضرر آن تیم تمام 
شود. پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در پاسخ به این پرسش 
که آیا استقلال هنوز هم در پستی ضعف دارد یا خیر؟ تصریح کرد: 
الان در شرایطی قرار نداریم که دنبال ضعف باشیم. دو بازی بیشتر 
باقی نمانده و بازیکنان علاوه بر اینکه موقعیت سازی می کنند و 
در خط حمله و دفاع عملکرد خوبی دارند در ضربات آخر نیز باید 
خوب کار کنند و از موقعیت های به دست آمده به بهترین شکل 

استفاده کنند. 

بیــنالمــلل
    ارلینگ هالند در ۹ بازی نیمه نهایی و پایانی برای سیتی 
حتی یک بار گلزنی نکرده است. منچسترسیتی و منچستریونایتد 
شنبه شب در ورزشگاه ومبلی فینال جام حذفی انگلیس را برگزار 
کردند و یونایتد توانست دو بر یک به برتری برسد و قهرمان شود. 
گارناچو و کوبی مینو برای یونایتد و جرمی دوکو برای سیتی در این 
بازی گل زدند تا در نهایت یونایتد فصل را با قهرمانی در جام حذفی 
خوب تمام کند. هالند، مهاجم 2۳ساله نروژی، که تابستان 202۳ 
به منچسترسیتی پیوست، دو بار در دو فصل آقای گل لیگ برتر 
شده است، اما یک نکته منفی در کارنامه او دیده می شود و آن 
هم اینکه او در هیچ یک از نیمه نهایی ها و فینال ها برای سیتی گل 
نزده است. از شروع فصل جاری، هالند در سوپرجام یوفا و فینال 

جام حذفی بازی کرد و در آن مسابقات بی تاثیر 
بود و گلی نزد. این بازیکن نروژی فصل پیش 
در دو نیمه نهایی لیگ قهرمانان برابر رئال 
مادرید و فینال مسابقات برابر اینتر، فینال 

و  نیمه نهایی  انگلیس،  سوپرکاپ 
کرد  بازی  حذفی  جام  فینال 

و در آن دیدارها هم موفق به 
ترتیب  این  به  نشد.  گلزنی 
منچسترسیتی فصل را با یک 
قهرمانی در لیگ برتر به پایان 
قهرمانی  همچنین  برد. 
حذفی  جام  در  یونایتد 
بدین معناست که دو تیم 
جام  در  باید  همشهری 
 FA Community( خیریه
Shield( یک هفته قبل از 

شروع فصل جدید برای 
جام قهرمانی رقابت کنند. 

فریبا: هنوز چیزی برای استقلال تمام نشده است

 : ابراهیم قاسم پور

بهتاش فریبا پیشکسوت باشگاه استقلال 
گفت، هنوز دو بازی تا پایان فصل باقی مانده 
و چیزی برای تیم تحت هدایت نکونام تمام 
گفت وگو با  نشده است. بهتاش فریبا در 
تسنیم، درباره تساوی بدون گل تیم فوتبال 
استقلال مقابل نساجی مازندران در هفته 
اظهار  فوتبال،  برتر  لیگ  بیست وهشتم 
گفته  بازی  از  که قبل  داشت: همان طور 
بودم این دیدار سخت ترین دیدار استقلال 
خواهد بود، چون حریف آنالیزورهایی قوی 
کت الهامی آمده است،  دارد. از وقتی که سا
گاهانه  نتایج نساجی را می بینید که چطور آ
مقابل حریفان شان قرار می گیرد. نساجی 

خیلی از فضاها را روی استقلال بست و تیم 
کمی داشت.  ما هم در خط حمله نفرات 
مهرداد محمدی و بلانکو بین چند مدافع گیر 
کرده بودند و سخت به دروازه می رسیدند. 
استقلال خیلی  که  باعث شد  این دلایل 
روی دروازه نساجی خطر ایجاد نکند. وی 
کنار همه این مسائل  در ادامه افزود: در 
باید بگویم هنوز چیزی تمام نشده است و 
شش امتیاز این وسط باقی مانده و استقلال 
باید هر شش امتیاز را بگیرد. همان طور که 
پرسپولیس منتظر لغزش استقلال بود، حالا 
تیم نکونام باید منتظر لغزش این تیم باشد. 
پرسپولیس دو بازی سخت در پیش دارد 

و شاید امتیاز از دست بدهد. پیشکسوت 
باشگاه استقلال همچنین خاطرنشان کرد: 
استقلالی ها باید بازی با نساجی را فراموش 
کنند و به فکر شش امتیاز دو بازی باقیمانده 
باشند. استقلال می تواند گل گهر و پیکان را 
شکست دهد و بسیار مهم است که شش 

امتیاز را بگیرد. 
هواداران، کادر فنی و بازیکنان استقلال 
نباید فکر کنند کار تمام شده است. فوتبال 
ورزشی است که پس از ۹0 دقیقه نتیجه آن 
مشخص می شود. باید فکر و ذکر استقلالی ها 
روی دو بازی آخر باشد و هر شش امتیاز 
کنش به انتقاد  کنند. فریبا در وا کسب  را 

استقلالی ها از داوری ها تصریح کرد: بازی 
پرسپولیس - استقلال خوزستان را ندیدم و 
نمی دانم اخراج بازیکن استقلال درست بوده 
یا پنالتی که به سود پرسپولیس گرفتند چقدر 
درست بوده است. نمی خواهم وارد حیطه 
داوری وارد شوم، ولی تجربه ام می گوید داور 
هر  به  نگرفت.  استقلال  برای  پنالتی  یک 
صورت فوتبال اینطوری است و اشتباهات 
پیش می آید. وی در پایان گفت: از هواداران 
با  بازی  در  خصوص  به  می کنم  خواهش 
گل گهر سیرجان از تیم محبوب شان حمایت 
که  کنند و شرایط را به سمتی پیش ببرند 

استقلال در دو بازی پایانی پیروز شود. 

ابراهیم قاسم پور پیشکسوت فوتبال ایران که 
سابقه بازی و مربیگری در فوتبال امارات را دارد، 
دلیل قهرمانی العین را مدیریت بهینه هزینه ها و 

توجه به زیرساخت ها دانست. 
   دلایل قهرمانی 

ابراهیم قاسم پور در گفت وگو با تسنیم، در 
مورد دلایل قهرمانی العین در لیگ قهرمانان 
آسیا با وجود صرف هزینه کمتر نسبت به الهلال 
و الاتحاد عربستان، اظهار داشت: شاید پول 
خیلی از مشکلات و کارها را حل کند، اما همه 
چیز پول نیست. شما برای موفقیت به مدیریت، 
برنامه ریزی و تصمیمات درست هم احتیاج 
دارید. مجموعه ای از عوامل باید دست به دست 
هم بدهند تا تیم شما نتیجه بگیرد. وی در ادامه 
افزود: گاهی اوقات شما با یک مربی و بازیکن 
ارزان قیمت بهتر به نتیجه دلخواه می رسید 
به شرط اینکه مدیریت و برنامه ریزی و هدف 
پشت ماجرا باشد. بعضی تیم ها حتی در کشور 
خودمان متحمل هزینه های سنگین شدند، 
اما چون نتوانستند بازدهی مناسب را داشته 

باشند، خروجی کار خوب به نظر نرسید. 

   زیرساخت ها 
که سابقه بازی  پیشکسوت فوتبال ایران 
گفت:  و مربیگری در فوتبال امارات را دارد، 
کشورهای امارات و قطر به زیرساخت ها  در 
توجه زیادی می شود. حتی حدود 40 یا 45 سال 
قبل که در این کشورها فوتبال بازی می کردم، 
زیرساخت های شان به مراتب از زیرساخت های 
فعلی ورزش ما بهتر بود. آنها با مدیریت مناسب، 
برنامه ریزی  با  و  کردند  مدیریت  را  هزینه ها 
ابتدا به زیرساخت ها رسیدگی و توجه کردند. 
شاید بپرسید چرا بعد از توجه به زیرساخت ها، 
موفقیت های فوتبال امارات به صورت مقطعی 
است؟ به این دلیل آنها در بخش نیروی انسانی 
با کمبود روبه رو هستند و بعضاً حتی از بازیکنان 
چندملیتی استفاده می کنند. در کل با آن وسعت 

جمعیت این نتیجه بسیار شاهکار است. 
   بازی گروهی 

قاسم پور در پاسخ به این سؤال که آیا قهرمانی 
العین در اولین و آخرین دوره لیگ قهرمانان آسیا، 

علت خاصی دارد، تصریح کرد: فکر می کنم این 
موضوعی اتفاقی بوده است. شاید در دوره اول 
قرعه بهتری را تجربه کردند. وی راجع به اینکه چرا 
نمایندگان ایران برخلاف العین در لیگ قهرمانان 
کید کرد: تیم های  آسیا نتوانستند موفق شوند، تأ
ایرانی مهره و بازیکنان خوبی دارند، اما بعضی 
تیم ها مانند سپاهان در جریان بازی های خود 
از ابزارهای شان به خوبی استفاده نمی کنند. 
در رقابت های بین المللی و در مواجهه با رقبای 
عربی، فرد به فرد ما بهتر هستیم، ولی باید قبول 

کنیم در کار گروهی نسبت به آنها ضعیف تریم. 
   اخراجی ها 

پیشکسوت فوتبال ایران با ارزیابی اخراج 
نمایندگان  مقابل  ایرانی  بازیکنان  متعدد 
عربستان در لیگ قهرمانان آسیا تصریح کرد: 
گاهی از قوانین و عدم اجرای سختگیرانه  ناآ
مقررات برای بازیکنان. برای مثال در مسابقه 
میان دو تیم ایرانی بارها شاهد این هستیم که 
بازیکن به خاطر یک صحنه ساده روی سر داور 

داد و بی داد انجام می دهد، اما در لیگ قهرمانان 
آسیا، داوران تعارفی ندارند و با کوچک ترین 
خشونتی به بازیکن کارت نشان می دهد. مربیان 
و مدیران ما می توانند با رویکرد مناسب این 
کنند. بازیکنان ما باید عادت  مشکل را حل 
کنند که در بازی داخلی و خارجی، قوانین را به 
درستی رعایت کنند، یکی از مصداق های آن 

عدم اعتراض به داور است. 
    کمک به صنعت نفت 

قاسم پور در بخش پایانی صحبتش درباره 
اینکه آیا صنعت نفت می تواند در لیگ برتر باقی 
کید کرد: امیدوارم این تیم در لیگ  بماند، تأ
برتر بماند، چون تنها دلخوشی مردم آبادان 
است. حتی ساختمان باشگاه هم وضعیت 
خوبی ندارد. خیلی از تیم ها مانند استقلال، 
پرسپولیس، گل گهر و... با بودجه دولتی اداره 
می شوند، اما در مورد صنعت نفت مصوبه ای 
وجود دارد که به وزارت نفت اجازه نمی دهد 
برای این باشگاه هزینه کند. قطعاً برای کمک به 
صنعت نفت و دیگر باشگاه های زیرنظر وزارت 

نفت باید این مصوبه اصلاح شود. 

پول همه چیز نیست! 

جنگ برای قهرمانی هنوز ادامه دارد 

پرسپولیس مقابل استقلال خوزستان در هفته بیست وهشتم 
لیگ برتر به پیروزی رسید. یکی از دراماتیک ترین بازی های تاریخ 
لیگ برتر را شاهد بودیم. صادقانه بگویم برای این مسابقه اشک 
شوق ریختم. هواداران بزرگ ترین شوک به سرخ پوشان برای این 
کامبک بودند. دیدن نیمه اول این مسابقه برای من بسیار دردآور 
که خوشبین ترین هوادار استقلال خوزستان هم فکرش  بود، چرا
را نمی کرد در آزادی مقابل مدعی قهرمانی ۳ گل به ثمر برسانند. 
دلیل این فروپاشی تنها نداشتن تمرکز مدافعان پرسپولیس 
بود. روی گل اول خط دفاع پرسپولیس به سادگی یکدیگر را گم 
کردند و مهاجم آبی ها با نفوذ به موقع توانست دروازه بیرانوند را باز 
کند. روی گل دوم و سوم هم به همین صورت مدافعان کم کاری 
کردند. کنعانی زادگان و اسماعیلی فر همان بازیکنانی بودند که 
با اشتباهاتشان شرایط سرخپوشان را به مرز فروپاشی رساندند، 
اما در نیمه دوم نقش سوپرمن پرسپولیس را بازی کردند. اخراج 
خ پوشان  بازیکن خارجی اهوازی ها نقش زیادی در کامبک سر
گردان اوسمار  داشت چرا که پس از اخراج وی ورق به سمت شا
برگشت. شانس کامبک در چنین شرایط و با این اختلاف برای هر 
تیمی غیرممکن است، اما با مشاهده اراده سرخپوشان مو به تنم 
سیخ شد. در این شرایط مشخص می شود که چه تیمی شایسته 
کنون می دانند  قهرمانی است و به نظر من تمامی فوتبالدوستان ا
که قهرمانی این فصل برازنده چه تیمی است. از نظر من داوران در 
این هفته عملکرد خوبی داشتند و با توجه به حساسیت لیگ آن ها 
به خوبی سوت زدند و با دل و جان بازی را قضاوت کردند. باید به 
داوران لیگ بهای بیشتری داده شود و آن ها را از نظر مالی حمایت 
کنند. برخی تیم ها به جای اینکه به زمین و زمان توهین کنند بهتر 
که مشکل دقیقاً از  کتیک تیمشان کار کنند، چرا است که روی تا
همانجاست. عیسی آل کثیر میل شدیدی به گلزنی دارد و به نظرم 
ک و زهرداری را با اورونوف تشکیل داده اند.  زوج بسیار خطرنا
بازیسازی در نیمه دوم خیلی خوب انجام شد و مهاجمان به خوبی 
تغذیه شدند. اولین بار بود که روحیه پیروزی را تا این حد در وجود 
بازیکنان حس کردم. امید عالیشاه در این مسابقه نمره قبولی 
گرفت و بازیگردانی فوق العاده ای را انجام داد. این بازی باید در 
تاریخ فوتبال ایران ثبت شود. دیدار آینده سرخ پوشان با شمس آذر 
در قزوین خواهد بود. باید مراقب شمس آذر باشیم، زیرا آن ها با 
مربی جوانشان به شدت میل به گلزنی دارند. شمس آذر بعد از 
استقلال خوزستان بزرگ ترین چالشی است که از مدت ها قبل 
گردان  به آن اشاره کردم و گفتم که باید مراقب این تیم باشند. شا
دقیقی جایگاه خوبی در جدول دارند. 6 امتیاز تا پایان لیگ 
باقی مانده است و به نظرم هنوز جنگ برای قهرمانی ادامه دارد. 

امیدوارم هواداران همچنان یار دوازدهم تیم باشند. 

حمیددرخشان
کارشناسفوتبال


